
   

 

 

 
FONDURI EUROPENE 

2017 – UN NOU ÎNCEPUT 
          9 mai 2017, Amfiteatrul Al. I. Cuza, Camera de Comerț și Industrie a României 

 

9:30-10:00  Ȋnregistrare participanţi & Welcome coffee 
 

10:00-13:00  Dezbatere  

 2017, un an cheie pentru deblocarea procesului de absorbție a fondurilor europene pentru 

România. 

 Demersurile și mecanismele pentru accelerarea atragerii de fonduri europene.  

 Cum profităm de fondurile alocate României până în 2020? 

 Care sunt domeniile cu cel mai mic grad de absorbţie și ce măsuri pot fi luate pentru a creşte 

gradul de absorbţie în aceste sectoare? 

 Rolul băncilor în finanțarea și facilitarea procesului de absorbție. Care este implicarea, dar şi 

strategia băncilor comerciale din România pe zona de fonduri europene? 

 

Moderator:  

 Alessandra STOICESCU, Director Executiv, Intact Media Group 

Speakeri:  

 Corina CREŢU, Comisar European pentru Politică Regională  

 Rovana PLUMB, Ministrul delegat pentru Fonduri Europene 

 Gabriela FIREA, Primarul General al Municipiului București 

 Marius NICA, Consilier de stat, Guvernul României 

 Eugen TEODOROVICI, Președinte - Comisia pentru buget, finanţe, activitate bancară şi piaţă de 

capital și Membru - Comisia pentru Afaceri Europene, Senatul României 

 Mihai DARABAN, Preşedinte, Camera de Comerţ şi Industrie a României 

 Cristian ERBAȘU, Președinte, Federația Patronatelor Societăților din Construcții 

 Florian MARIN, Vicepreședinte, Consiliul Economic și Social 

 

SESIUNE DE ÎNTREBĂRI ȘI RĂSPUNSURI 


